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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kaphatnak a Haladás teniszezői saját pályát?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
2016. februárjában kezdték átépíteni a régi Haladás sporttelepet, 7 teniszpályát áldoztak be és a 
helyükre parkolók épültek. Egy 2004-es sporttörvény azonban előírja, hogy sporttelep átépítésekor 
egyetlen szakosztály sem szenvedhet hátrányt. 
A bontás után a Haladás tenisz szakosztályának tagjai egy magánház kertjében kialakított 
teniszpályán voltak kénytelenek edzeni.

2018-ban 282 millió forintot kapott a város a Modern Városok Program keretében, hogy ebből 
újítsák fel a Késmárk utcai telepet..
A pályák közül már 6 darab felújítottat átadtak, további négyet most építenek. Azonban az átadott 
pályákat nem a Haladás teniszezői használják, pedig a felújításra és a létesítésre az ő pályáik 
megszűnése miatt került sor. Időközben átadták a felújított szombathelyi Sportligetet is, ahol szintén
új teniszpályákat építettek, de ezeknek az üzemeltetése sem a Haladáshoz került.

Szeretném megkérdezni Miniszter urat, hogy mikor és milyen forrásból kaphatják végre vissza a 
Haladás teniszezői azt a 7 darab pályát, amit a Haladás Sportkomplexum megépítése előtt a 
szakosztály kizárólagosan használhatott. Milyen tervek vannak, a szakosztály rehabilitációjára?
Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.
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